



COMMUNIQUE / PRESS RELEASE

N° 0271 /C/PR/MINTP/SG/DCT/CAO/CEA2/IE1/2026 DU/OF 24 FEV 2026

RELATIF À L'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT N° 007/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 DU 20/01/2026, EN PROCEDURE D'URGENCE, POUR L'EXECUTION DES TRAVAUX D'ENTRETIEN AU LIANT HYDRAULIQUE ROUTIER DU TRONCON DE ROUTE EN TERRE R0220 : YOKADOUMA - LAMENDOU - LIMITE HAUT NYONG DE 75 KM DE LONG, DANS LE DEPARTEMENT DE LA BOUMBA ET NGOKO, REGION DE L'EST. FINANCEMENT : BIP DU MINTP, EXERCICES 2026 ET 2027.

RELATING OF LIMITED NATIONAL TENDERS

No.007/AONR/MINTP/CIPM-TERI/2025 OF 20/01/2026, IN EMERGENCY PROCEDURE FOR THE EXECUTION OF MAINTENANCE WORKS, WITH HYDRAULIC ROAD BINDER, ON THE R0220 EARTH ROAD SECTION: YOKADOUMA - LAMENDOU - HAUT NYONG LIMIT, 75 LONG, IN THE BOUMBA-ET-NGOKO DIVISION, EAST REGION. FINANCING: MINTP PUBLIC INVESTMENT BUDGET, FINANCIAL YEARS 2026 AND 2027.

Le Ministre des Travaux Publics a l'honneur de porter à la connaissance des soumissionnaires concernés par l'Appel d'Offres sus-cité, que les dates et heures de dépôt et d'ouverture des offres initialement prévues le **24/02/2026** à 11h00 et 12h00 respectivement sont reportées au 02 AVR 2026, aux mêmes lieu et heures.

The Minister of Public Works hereby informs the contractors concerned by the above-mentioned Call for Tenders, that the date and the time for the submission and opening of tenders initially scheduled for **24/02/2026** at 11 a.m and 12 noon respectively, have been postponed to 02 AVR 2026 same time and venue.

Yaounde, 24 FEV 2026



Emmanuel NGANOU D.